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2021  YILI HAZİRAN AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 
KSO 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi  
 
5-6 Ekim 2021 tarihlerinde gerçekleştirilecek olan KSO 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi için 11 

Haziran 2021 tarihinde Yürütme Kurulu Toplantısı düzenlenmiştir. 18 Haziran 2021 tarihinde ise geniş 

katılımlı Düzenleme Kurulu Toplantısı gerçekleştirilmiştir. Toplantıya Bakanlık yetkilileri, üniversite ve ilgili 

STK’ların değerli temsilcileri, özel ve danışmanlık firmalarının yetkilileri iştirak etmiştir. 

 

Oda Görüşleri  
 

 14.06.2021 tarihinde “Müsilaj Sorunu” konusundaki Oda çalışmamız TOBB YK Başkanı Sayın Rifat 

Hisarcıklıoğlu’na sunulmuştur.  

 22.06.2021 tarihinde “Müsilaj Sorunu” konusundaki Oda çalışmamız Dışişleri Bakan Yardımcısı ve 

AB Başkanı Büyükelçi Faruk Kaymakçı’ya elden sunulmuştur.  

 30.06.2021 tarihinde “Kocaeli vergi gelirleri, Kısa Çalışma Ödeneği, banka ipotek sorunu, vergi, GB 

güncellenmesi, vize serbestisi, Yeşil mutabakat” konularındaki Oda görüşlerimiz TOBB Müşterek 

Konsey Toplantısı için TOBB’a iletilmiştir. 

 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 
Yeni Nesil Çalışma Arkadaşlarımız Robotlar … 
 
Odamız ile Doğuş Teknoloji iş birliği ile 
“Yeni Nesil Çalışma Arkadaşlarımız 
Robotlar” hakkında 3 Haziran’da 
seminer düzenlenmiştir. Odamızın 19. 
Meslek Komitesi’nin katkılarıyla 
düzenlenen seminerde; kuralları net 
olan, iyi tanımlanmış manuel olan insan 
faaliyetlerini bir kısmını veya tamamını 
otomatize etmek için kullanılan bir teknoloji olan RPA (Robotik Süreç otomasyonu) hakkında Doğuş 
Teknoloji, Robotik Süreç Otomasyon Müdürü Sabri Demir tarafından bilgilendirme yapılmıştır.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 

Belçika Flaman Bölgesi Ticaret Ataşeliği Firma Buluşmaları… 
 
Odamız ve Kocaeli Üniversitesi Teknopark 
A.Ş. iş birliğinde “Belçika Flaman Bölgesi 
Ticaret Ataşeliği Firma Buluşmaları” etkinliği 
9 Haziran’da gerçekleştirilmiştir. Etkinlikte; 
yeni pazarlara açılmayı veya büyümeyi 
hedefleyen firmalarımız için Belçika Flaman 
Bölgesi hakkında bilgilendirme yapılmıştır. 
Toplantıya; Yatırım ve Ticaret Ataşe Vekili 
Ezgi Çeri, Eski Dış İşleri Danışmanı Peter 
Verplancken, Flanders Investment & Trade 
– Sağlık, Dijital, Bilim ve Teknoloji Danışmanı 
Jan Wauters konuşmacı olaraka katıldılar. 
 

 
 

Moldova Ticaret ve Yatırım Fırsatları Toplantısı… 
 

 
Odamız ve Kocaeli Ticaret Odası koordinatörlüğünde 
Moldova Cumhuriyeti Ankara Büyükelçisi Dmitri 
Croıtor’un katılımlarıyla 10 Haziran’da “Moldova 
Ticaret ve Yatırım Fırsatları Toplantısı” düzenlenmiştir. 
Toplantıda; Moldova Cumhuriyeti Ankara Büyükelçisi 
Dmitri Croıtor Moldova Cumhuriyeti’nin ekonomik 
potansiyeli, ülkedeki mevcut ticari hayat, pandemi 
sonrası iş fırsatları ve yeni pazar imkanları hakkında 
sunum yapmıştır.  

 
 
 
 

IF MODA EXPO Sanal Fuarı… 
 

Moda ve Hazır Giyim Federasyonu (MHGF) ile T.C. Ticaret Bakanlığı onaylı e-ihracat platformu 
globalpiyasa.com iş birliğiyle 8-11 Haziran 2021 tarihlerinde  www.ifmodaexpo.com   adresinde IF MODA 
EXPO Sanal Fuarı; hazır giyim, tekstil, kumaş, saraciye, ayakkabı ve aksesuar firmalarının katılımlarıyla 
düzenlendi.  

 
Söz konusu fuar çerçevesinde; sektörün geleceğine ışık tutan paneller kapsamında ise, Odamız 5. Meslek 
Komitesinin katkılarıyla fuarın kapanış günü olan 11 Haziran’da Chicago Türk Ticaret 
Merkezi Direktörü Eray Ütücü tarafından “İşletmenizi ABD Pazarına Açın” temalı, ABD pazarına giriş 
hakkında verilen destekleri anlatan sanal bir panel organize edilmiştir.  

 
 
 
 
 
 
 

http://www.ifmodaexpo.com/
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 

Odamızca Düzenlenen Eğitimler  
 

Uygulamalı Teknoloji Hazırlık Seviyesi (TRL) Eğitimi ve TRL seviyelerine yönelik Ulusal ve Uluslararası 
Hibe Programları … 

 
Odamız ve Doğu Marmara ABİGEM iş birliğiyle 
17 – 18 Haziran tarihlerinde “Uygulamalı 
Teknoloji Hazırlık Seviyesi (TRL) Eğitimi ve TRL 
seviyelerine yönelik Ulusal ve Uluslararası Hibe 
Programları” konulu eğitim düzenlendi. Kıdemli 
Proje Uzmanı (AB Projelerinde Bağımsız Proje 
Değerlendiricisi) End. Yük. Müh. İbrahim 
Coşkun tarafından verilen eğitime; yenilikçi 
ürün geliştirecek veya geliştirmekte olan 
işletmelerin temsilcileri katıldılar.  

 
 

TAİDER Kuzey Yıldızı: Aile Şirketlerinde Sürdürülebilirlik Programı Tanıtım ToplantısI … 
 

Odamız ve TAİDER Aile 
İşletmeleri Derneği iş birliği ile 
23 Haziran’da “TAİDER Kuzey 
Yıldızı: Aile Şirketlerinde 
Sürdürülebilirlik Programı 
Tanıtım Toplantısı” düzenlendi. 
Toplantıda; Kuzey Yıldızı Aile 
Şirketlerinde Sürdürülebilirlik 
Programı’nın yenilenen içeriği, 
aile şirketlerine katkıları ve 
programa katılım koşulları 
anlatıldı. Çevrim içi olarak düzenlenecek etkinlikte; TAİDER Sürdürülebilirlik ve Sosyal Sorumluluk Komitesi 
Başkanı Berna Aşıroğlu ve komite üyeleri Gülfem Yorgancılar Perçin, Dr. İzel Levi Coşkun ve Osman 
Aytaman konuşmacı olarak yer aldılar. 

 
Vergi Kaybına Sebebiyet Veren İşlemlere Uygulanacak Cezalar 
 
Odamız ve Doğu Marmara Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Müdürlüğü iş birliği ile her ay düzenli olarak 
organize ettiğimiz seminerler kapsamında; “Vergi Kaybına Sebebiyet Veren İşlemlere Uygulanacak Cezalar” 
hakkında 30 Haziran’da Doğu Marmara Gümrük ve Dış Ticaret Bölge Muayene Memuru Ahmet Baysal’ın 
sunumuyla dördüncü seminer organize edilmiştir. 

 

Odamızca Hazırlanan Raporlar 

 Ekonomi ve gündeme ilişkin bilgilendirme raporları hazırlanarak Başkanlığa iletilmiştir.  

 Sanayi kuruluşlarının mecvut durumunu belirleme anket sonuçları raporlanmıştır. 
 

Hazırlanan Bilgi notları  

 “Belçika Flaman Bölgesi Ticaret Ataşeliği Firma Buluşmaları” etkinliği kapsamında açılış konuşması 
hazırlanmıştır.  
 

 “Moldova Ticaret ve Yatırım Fırsatları” toplantısı kapsamında açılış konuşması hazırlanmıştır.  
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 

 
Yönetim Sistemleri ve Akreditasyon  
 

 2020 yılı Özdeğerlendirme Raporu çalışmaları sürdürülmüştür. 

 

 

 

 14 Haziran 2021 tarihinde TOBB 

Akreditasyon Eğitimi’ne iştirak edilmiştir. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 24 Haziran 2021 tarihinde Denizli Sanayi 

Odası ile kıyaslama çalışması yapılmıştır. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 28 Haziran 2021 tarihinde 

Akreditasyon sistemi kapsamında 

Denetimler Öncesi Bilgilendirme 

Toplantısı’na iştirak edilmiştir. 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Pandemi nedeniyle Yönetim Kurulu Başkanı ve Odamız personelinin katılmış olduğu toplantıların 
çoğunluğu video konferans ile yapılmıştır. 
 
Haziran  ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  
 

 2 Haziran 2021; MARTEK TBMM KİT Üst Komisyon Toplantısı (Ankara) 

 3 Haziran 2021; TOBB AB Yeşil Mutabakat Çalışmaları Komitesi Toplantısı 

 4 Haziran 2021 ;  TOBB Dijital Dönüşüm Çalışmaları Komitesi Toplantısı 

 5 Haziran 2021; TOBB AB’nin Vergi Konularında İşbirliği Yapmayan Ülkeler Listesi Komitesi 
Toplantısı. 

 8 Haziran 2021; KOSBAŞ Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 8 Haziran 2021; İKV Yönetim Kurulu toplantısı.  

 9 Haziran 2021; AB Bilgi Merkezi Koordinatörlüğünde “Sanayinin Geleceği AB Yeşil Muatbakatı” 
Konulu Webinar. 

 9 Haziran 2021; Kocaeli Savunma Sanayi ve Ticaret A.Ş. Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 10 Haziran 2021; Moldova Büyükelçisi Katılımı İle “Moldava Ticaret Ve Yatırım Fırsatları” 
Toplantısı. 

 10 Haziran 2021; TOBB Otomotiv Sektör Meclis Toplantısı. 

 10 Haziran 2021; Kocaeli Gazetesi Doruktakiler 2020 Ödül Töreni.  

 11 Haziran 2021; Bilişim Vadisi Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 11-12 Haziran 2021; TOBB Yönetim Kurulu Toplantısı. 

 14 Haziran 2021; Kocaeli Valiliği Marmara Denizi Eylem Planı Koordinasyon Toplantısı.  

 17 Hazran 2021; TOBB Serbest Bölgeler Meclis toplantısı  

 21 Haziran 2021; MARTEK Genel Kurul Toplantısı 
 

 22 Haziran 2021 tarihinde Bakan yardımcısı Faruk 
Kaymakcı, TÜRKAK heyetiyle birlikte yönetim 
kurulu toplantısını Odamızda gerçekleştirdi. 
Toplantının ardından KSO’nun kuruluşunun 32. 
yılı dolayısıyla Başkanımız Ayhan Zeytinoğlu ile 
birlikte pasta kesti. Bakan yardımcısı Kaymakcı, 
daha sonra KSO Başkanı Zeytinoğlu ile birlikte 
KSO’nun sosyal sorumluluk projesi olan Bizimköy 
Engelliler Üretim Merkezi’ni ziyaret etti.  
 

 23 Haziran 2021;  Bizimköy Mütevelli Heyet Toplantısı 

 24 Haziran 2021; “Avrupanın Geleceği Ve Türkiye” konulu webinarların  İlki Avrupa Kimliği Ve 
Avrupa’nın Geleceği  (İKV) 

 25 Haziran 2021;  Kocaeli Turizm Şurası (Kocaeli Kongre Merkezi) 

 25 Haziran 2021; TOBB Zincir Marketler Yönetmeliği Değerlendirme Toplantısı  

 28 Haziran 2021; TOBB Müşterek Konseyi  Sanayi Odaları Hazırlık Toplantısı  

 28 Haziran 2021; Kadın Girişimciler Kurulu Başkanlık Seçimi 

 29 Haziran 2021; Kandira GIOSB Müteşebbis Heyet Toplantısı 

 30 Haziran 2021; Dünya Ekonomi Forumu ve Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı işbirliğinde "Beceri 
Açığının Kapatılması Hızlandırma Programı"nın lansmanı-zoom 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 
Haziran  ayında Yönetim Kurulu Başkanı’nın katılmış olduğu toplantılar;  
 

 30 Haziran 2021 tarihinde Hazine ve Maliye Bakanı 
Sayın Lütfü Elvan’ın katılımı ile ile Ticaret ve Sanayi 
Odaları, Ticaret Odaları, Sanayi Odaları, Deniz Ticaret 
Odaları, ve Ticaret Borsaları Konsey üyeleri ile birlikte 
fiziki olarak TOBB Konferans salonunda gerçekleştirilen 
TOBB Müşterek Konsey toplantısına  Odamız Konsey 
Üyeleri Sayın H.Tahsin Tuğrul, Sayın Mehmet Eskiyapan 
ve Yönetim Kurulu Başkanı Sayın Ayhan Zeytinoğlu 
katıldı.  

 
Yönetim Kurulu Başkanımız Ayhan Zeytinoğlu  “Kocaeli 
vergi gelirleri, Kısa Çalışma Ödeneği, banka ipotek 
sorunu, vergi, GB güncellenmesi, vize serbestisi, Yeşil 
mutabakat” konularındaki Oda görüşlerimizi ve 
sanayicilerin taleplerini ve beklentilerini iletti.  

 
 
Haziran  ayında Oda Persolenin katılmış olduğu toplantılar;  

 

 22 Haziran 2021 tarihinde Ahilik Haftası kutlamaları kapsamında gerçekleştirilen toplantıya 
Odamız İletişim Hizmetleri Sorumlusu katılmıştır. 
 

 3 Haziran 2021 tarihinde TOBB Yeşil Mutabakat Çalışma Grubu Toplantısı’na Odamız İş Geliştirme 
Sorumlusu katılmıştır. 
 

 4 Haziran 2021 tarihinde TOBB Dijital Dönüşüm Çalışma Grubu Toplantısı’na Odamız İş Geliştirme 
Sorumlusu katılmıştır. 
 

 10 Haziran 2021 tarihinde TOBB Otomotiv Tedarik Sanayi Sektör Meclisi Toplantısı’na Odamız İş 
Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 
 11 Haziran 2021 tarihinde İzmit 

Mesleki Teknik Okul Yönetim Kurulu 
Toplantısı, Odamız Meclis Salonu’nda 
meslek lisesi müdürlerinin ve  sektör 
temsilcilerinin katılımıyla gerçekleşti. 
Toplantıya odamızı temsilen KSO Genel 
Sekreteri  Memet Turabi ile İnsan 
Kaynakları Uzmanı Aydın Kılınç katılım 
sağladı. Toplantıda meslek liseleri ile 
sektör işbirliği konuları ele alındı. 

 

 
 14 Haziran 2021 tarihinde Kocaeli Valisi Sayın  Seddar Yavuz başkanlığında düzenlenen Müsilaj 

sorunu konusundaki toplantıya Odamız İş Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 
 

 21 Haziran 2021 tarihinde Ufuk Avrupa Eğitimi Bilgilendirme Toplantısı’na Odamız İş Geliştirme 
Sorumlusu katılmıştır. 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 

 

Haziran  ayında Oda Persolenin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 24 Haziran 2021 tarihinde İKV tarafından düzenlenen “AB Kimliği” konulu webinara Odamız İş 

Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 25 Haziran 2021 tarihinde KBB Turizm Şura’sına Odamız İş Geliştirme Sorumlusu katılmıştır. 

 5 Haziran 2021 tarihinde TOBB tarafından organize edilen AB’nin Vergi Konularında İşbirliği 
Yapmayan Ülkeler Listesi Komitesi toplantısına Odamız İş Geliştirme Uzmanı katılmıştır.  

 AB Başkanlığı ve TÜBİTAK işbirliğinde gerçekleştirilen Ufuk Avrupa Programı Proje Eğitimi serisinin 
TOBB ve bağlı kurumlarına verilen eğitimlerine 29-30 Haziran – 1 Temmuz tarihlerinde İş 
Geliştirme Servisi temsilcileri olarak katılım sağlanmıştır. 
 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  
 
 
Kocaeli Sanayi Odası Haziran ayı Meclisi 16 
Haziran Çarşamba günü TÜSİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Simone Kaslowski ‘nin katılımı 
ile gerçekleştirildi. 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
Meclis Başkanı H.Tahsin Tuğrul Meclis gündemi, Meslek 
Komitelerinin Mayıs ayı çalışmaları  ile Mayıs ayında 
Odamıza kayıt olan yeni üyeler hakkında bilgi verdi.  
 
 
 
 
 

 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu 
konuşmasında; 1. Lige yükselen ilimiz takımı 
Kocaelispor’u tebrik etti. 
 
Odamız ve ilimiz verilerini Sayın Kaslowski ile 
paylaştı. 
 
Ekonomik veriler (büyüme rakamları, mayıs ayı 
ihracat-ithalat rakamları,dış ticaret rakamları, 
ilimizde üretim yapan firmaların ihracat-ithalat 
rakamları, cari açık rakamları, Reel efektif döviz  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meclis Toplantısı  
 
kuru, enflasyon verileri, kapasite kullanım oranları, sanayi üretimi rakamları, işsizlik oranları, istihdam 
rakamları, bütçe rakamları) hakkında bilgi verdi. 
 
İstanbul Sanayi Odası tarafından her yıl yapılan “Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu” anketinde 
Merkezleri başka illerde olup, üretimleri ilimizde olan firmalar dikkate alındığında 2020 yılında ilimizden 75 
firmamız yer aldığını belirtti.   
 
Çalışanların aşılanması süreci hakkında bilgi verdi. 
 
AB’nin değişen ticaret politikası, dijitalleşme ve yeşil mutabakat konusundaki düşüncelerinden kısaca 
bahsetti.  
 
Marmara Denizi’ndeki müsilaj sorununa değindi.  
 
Şahabettin Bilgisu Çevre Ödül organizasyonu hakkında bilgi verdi.  
 
Teklif ve temenniler maddesinde;  Meclis üyesi Tekin Urhan söz alarak; KSO Dış İlişkiler Komisyonu 
faaliyetleri hakkında bilgi vererek GTİP kodlarının birleştirilmesi konunda meclis üyelerinden destek talep 
etti. TAIDER Türkiye Aile Şirketleri Derneği’nin 23 Haziranda Kocaeli Sanayi Odası ile beraber 
gerçekleştireceği Kuzey Yıldızı: Aile Şirketlerinde Sürdürülebilirlilik Programı tanıtım toplantısı hakkında 
bilgi vererek üyeleri toplantıya davet etti.  
 
Toplantının sonunda TÜSİAD Yönetim Kurulu Başkanı 
Simone Kaslowski  söz alarak; TÜSİAD’ın ne yaptığını, 
kim olduğunu kısaca paylaştı.  
 
TÜSİAD tarafından farkındalık yaratmış oldukları 
konular “İstanbul sözleşmesi, erken yaşta yapılan 
evlilikler, çevre politikaları, Paris Anlaşması, AB ile 
müzakereler, Gümrük Birliği’nin 
modernizasyonu”konularına değineler ekonomik 
konularda görüşlerini aktardı.  
 
 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 
4.Meslek Komitesi (İşlenmiş Tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Sanayi Grubu)  
 

 Aşılama hakkında görüşüldü. Firmalarda aşı olan le olmayan personel arasında doğabilecek 
sıkıntılara değinildi. Aşı konusunda insanlara seçme şansı sunulması gerektiği dile getirildi.  

 Güneş paneli teşvikleri ile ilgili yaşanan sıkıntılar dile getirildi. 

 ÜFE TÜFE farkının sektöre etkileri görüşüldü. 

 Lisanslama süreçlerinin çok uzun sürmesinin yarattığı sıkıntılar dile getirildi. 

 Hammadde maliyetlerinin yüksekliğine değinildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 
9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 SEVESO, KKDİK-REACH ve GEKAP Çalışma Gruplarının çalışmaları ve raporları hakkında bilgi verildi. 
Söz konusu çalışma gruplarının ilgili mercilere iletilmek üzere oluşturduğu raporların sunulması ve 
görüşlerin alınması için 23 Haziran 2021 tarihinde EBSO ve İSO’nun ilgili Komite üyeleri ile tekrar 
bir araya gelinmesi kararı alındı. 

 Ekim-2021’de gerçekleştirilecek olan 3. Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi’nin son durumu 
ve çalışmaları hakkında bilgi verildi. 18 Haziran tarihinde yapılacak olan Düzenleme Kurulu 
Toplantısı hakkında bilgi verildi.  

 KSO tarafından yürütülen Kapalı Çevrim Telsiz sisteminin son durumu konusunda bilgi aktarıldı. 
Firmalara yapılan SEVESO veya yurt dışı denetimlerinde “afet anında iletişimin nasıl sağlandığı” ile 
ilgili bir çalışma beklendiği bilgisi verildi.  Bu sebeple söz konusu Kapalı Çevrim Telsiz sisteminin 
revize edilerek tekrar hayata geçirilmesinin önemli olduğu vurgusu yapıldı. SEVESO ve ATEX 
kapsamındaki firmaların bu sisteme dahil edilmesi, projenin Valilik tarafından desteklenmesi 
gerektiği ve komite olarak projenin teknik çalışmasının yürütülebileceği bilgisi verildi. Bu 
kapsamdaki teknik çalışmanın Yönetim Kurulu’nun onayı ile Komite tarafından yürütülmesi kararı 
alındı.   
 

13. Meslek Komitesi  (Plastik İnşaat Malzemeleri ve Diğer Plastik Ürünler Sanayi Grubu)  
 

 Bilindiği üzere, Doğalgazda sanayi abone grubu tarifesine yüzde 20 zam geldi. Elektrikte tüm 
abone grupları için yüzde 15 zam yapıldı. Elektrikte son 3 yıllık artış yüzde 100'ü geçerken, 
doğalgazda yılbaşından bu yana fiyat değişimi yüzde 27'yi buldu.  Her iki zammın toplamda dolaylı 
etkileri ile enflasyon üzerinde 1 puanlık bir artışa neden olabileceği beklenmektedir. Sanayiciler 
olarak bu zamlara dayanacak gücümüz kalmadı, konunun Yönetim Kuruluna arz edilmesine karar 
verildi. 

 Pandemiyle birlikte Avrupa'da iş potansiyeli fırsatı ortaya çıkmıştır. Bu iş potansiyelinin 
kaçırılmaması için, sanayinin yeni teşvikler, hibeler ve makine modernizasyonu ile desteklenmesi 
gerekmektedir. Konunun Yönetim Kuruluna arz edilmesine karar verildi. 

  Oda Yönetim Kurulumuz, MEXT Teknoloji Merkezi ziyaretini uygun bulmuş olup, bu ziyaretin 
pandeminin seyrine göre Ekim ayında yapılması planlanmaktadır. 

 Oda Yönetim Kurulumuz, Kripto paralar hakkındaki eğitim talebimizi uygun bulmuş olup, bu 
ziyaretin online olarak Eylül ayında yapılması planlanmaktadır. 
 

18.Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu) 
 

 Avrupa Yeşil Mutabakatı konusunda, sınırlarda vergi uygulamasına 2023 yılında 
başlanabileceği bilgisi verildi. Odamızın bu konuda ki çalışmaları hakkında bilgi verildi. 

 
19.Meslek Komitesi (Fabrikasyon Metal Ürünleri Sanayi Grubu) 
 

 Piyasaya yetişmiş personel sağlanması amacıyla Solid Works eğitiminin ülkemizde ücretsiz olarak 
alınabildiği, kurs sonunda yapılan sınavda başarılı olanların sertifika sahibi olabildiği bilgisi verildi. 
Bu konu hakkında Komitemizce araştırma yapılmasına  karar verildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 
20.Meslek Komitesi ( Elektrik Aletleri Elektronik ve Bilgi Teknolojileri Sanayi Grubu) 
 

 Toplantılarda konuşulan konular konusunda Rekabet Kurumu’nun bölgemizde firma 
incelemelerine başladığı, bu konu hakkında firmalarımızın spesifik ön bilgilere sahip olması 
gerektiği, bu nedenle konusunda uzman olan bir danışman yada öğretim üyesinden oda üyelerine 
yönelik bir eğitim-seminer talep etmekteyiz.  

 Rekabet kurulunun güncel mevzuatını takip etmek ve ihlallere karşı, başkanımızın rekabet kurulu 
başkanı ile görüşüp bir danışman ile çalışma durumunu değerlendirmesini talep ediyoruz. 

 Pandemi nedeni ile mikro ve küçük kobilere ön koşulsuz 30.000,-TL destek verileceği basın yoluyla 
ilan edilmişti.  Ancak başvuruda bulunan firmalara kriterlere uymadıkları gerekçesi ile bu destekler 
verilmemektedir. Neden olarak krediyi veren Japonya’nın böyle şart koştuğu söylenmektedir.  

 Ancak konuya dikkatle eğilecek olursak A) İşten çıkartma yasağı varken firma işçi çıkartamaz. B) 
Kısa çalışma veya ücretsiz izin seçeneğinden hoşlanmayan işçi kendisi işi bırakır gider C) Veya 
çalışan pandemi de daha iyi izolasyon amacı ile köyüne geri dönmek için işinden ayrılır.  

               Bu konunun TOBB nezdinde etkin bir şekilde takip edilerek düzeltilmesi arzumuzdur.  

 Ayrıca Kosgeb’den bu destekler konusunda istatistik bilgiler talep edelim;  
 

a. kaç firma başvuru yapmış? 
b. Kaç firma onay almış? 
c. Kaç firma ret edilmiş ve hangi sebepler ile ret edilmiş. 

 

 Son zamanlardaki büyük sorunlarımızdan bir tanesi de yurtdışına kaptırdığımız kalifiye yazılım 
elemanlarımızdır; Pandemiyle birlikte evden çalışma ortamında bütün dünya yeni bir iş yapış 
şekline geçmiştir. Yazılımcılar da işyerinden bağımsız çalışma durumunda yurtdışı firmalarına 
hizmet vermeye başladılar. Ağırlıklı olarak Amerikan firmaları kendi ülkelerinde 10-15 bin$ 
seviyelerinde aylık maaş ile çalıştırdıkları yerli yazılımcılar yerine ülkemizdeki kalifiye yazılımcılara 
3-5 bin$ ödeyerek aynı işi yaptırabilmektedirler. Dolar ile ₺ arasında 8 kat fark vardır. Yerli yazılım 
firmasının o seviyelerde ücret ödemesi imkânsızdır. Mesela İngiltere’ye giden bir yazılım 
elemanımız aylık 20bin sterline anlaşmış.  8-10 yılda yetiştirdiğimiz elemanları bir bir 
kaybetmekteyiz. Giden her eleman bir süre sonra diğer çalışanları da yanına çekmektedir. Bir 
beyin göçünden söz edebiliriz ancak bu göç artık fiziki değildir.  

 Bütün bu zorlukların üzerine teknoparklarda fiziki eleman bulundurma zorunluluğu, yazılım 
firmalarının işlerini iyice zora sokmaktadır. Yurtdışı firmaları bunun farkına vardılar ve aleyhimize 
kullanmaya başladılar. Bu ülkemiz için büyük tehdittir. Bu tehdidi TOBB bünyesinde görüp 
önlemini almamız gerekmektedir. Öncelikle TOBB Yazılım Meclisinde gündeme getirmek 
gerekmektedir. 

 Gelinen noktada; pandeminin oluşturduğu çalışma koşulları, bu koşulların ülkemiz için oluşturduğu 
tehditler ve fırsatlar, beyaz yakalı insan kaynaklarımızın yabancı ülkelere, firmalara yönelmesi, 
yurtdışı firmaların çalışma koşulları, parça başı iş anlayışıyla kalifiye bilişimcilerin mekân bağımsız 
ve yüksek ücretle çalışma ortamında hem konfor hem de daha uzun tatil imkânı olması sebebiyle 
yurtdışı firmaları tercih etmeleri, mevzuatımızın ve ekonomi yönetiminin değişen koşulların 
gerisinde kalması, aralarındaki koordinasyonun zayıf olması, katma değerli sanayi oluşturmaya 
çalışırken temel gücümüz olan ülkemiz yazılımcılarını ucuz iş gücü olarak gören yabancı firmaların,  
kalifiye insan gücümüzü elimizden alması gibi konuların tek tek ele alınması gerekmektedir.  

 Teknopark mevzuatının değiştirilmesi gerekmektedir. Orada fiziki personel bulundurma 
zorunluluğunun kaldırılması gerekmektedir. Bu konudaki suiistimallerin önüne geçilmesi için 
Turquality denetlemesi ve sertifikalandırması benzeri bir standart getirilebilir. TOBB’ne 
sorunlarımızı söylerken çözüm önerilerimizi de sunmamız gerekir.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 

 
Meslek Komite Toplantılarında Görüşülen Konular 

 
24. ve 36. Meslek Komiteleri ( Motorlu Kara Taşıt Araçları ve Yan Sanayi Ürünleri / Motorlu Taşıt ve 
Diğer Aksesuar Ürünleri Sanayi Grupları)  
 

 Hammadde tedarik sorunu ve maliyet artışları ile çip krizi global  ölçekte devam etmektedir. 
Önümüzdeki yılın 2.çeyreğine kadar süreceği öngörülmektedir. 

 Uzakdoğu hammadde sevkiyatlarında kullanılan konteynırların dahi maliyetlerinde ciddi artış 
ayrıca bir sorun yaratmaya başlamıştır. 

 “Yeşil mutabakat” Avrupa’ya  ihracat yapan tüm firmaları bağlayıcı nitelikte olduğu göz önünde 
bulundurulmalıdır. İşletmelerimizin ve kurumlarımızın buna ne kadar hazır olduğu tartışılır. 

 İleri teknoloji temalı yatırım projeleri; vizyoner, hedef odaklı ve iyi çalışılmış fizibiliteler ile 
sunulması halinde ilgili Bakanlık teşvik birimleri tarafından eskiye kıyasla daha ılımlı karşılandığını 
kabul etmeliyiz. 

 Türkiye’deki ekonomik “gidişatın” kaliteli ve ekonomik iş gücü yaratmasıyla Avrupa ve Amerika 
yatırımcıları için fırsatlar barındırdığı bir gerçektir. 

 Türkiye’deki Akü üreticilerinin elektrikli araçlar için batarya üretimi konusundaki çekinikliği 
mazeretsiz ve mesnetsizdir. Bulunulan durumda gelecekteki bilinmezi veya belirsizliği ön görmek 
durumundayız. Beklemek yerine bu teknoloji için geç kalınmış adımlar atılmalıdır. 

 Toplantıya iştirak eden TAYSAD başkanı Sn.Albert SAYDAM ; “Günümüzün problemleri olan Çip 
krizi ve yeşil mutabakat gibi  düğümler için yapabileceklerimiz sınırlı. Ancak büyük çerçevede; 
STK’lar olarak tüm sinerjimizi Elektrikli araçlar konusunda odaklamalıyız. Çünkü gelecek açık bir 
şekilde bunu işaret etmektedir. Ne yazık ki üretilmesi planlanan elektrikli araçların sadece %15 
yerli muhteviyat barındırabileceği gerçeği ortada durmaktadır. Bu konu her platformda 
gündemimizin birinci maddesi olmalı” diyerek komite gündemine katkılarını sundu. 
 

25. Meslek Komitesi  (Diğer Ulaşım Araçları Bakım ve Onarım Sanayi Grubu)  
 

 Otomotiv üretim sektöründe hammadde tedarikindeki sorunlar ve üretimdeki mevcut Otomotiv 
yetkili servisler için ortak bir insan kaynakları programı modülü kullanımı konusunda bir sonraki 
toplantıda bilgi alışverişi yapılmasına karar verildi. 

 Ortak satın alma projeleri yapılması konusu bir sonraki toplantının gündemi olarak belirlenmiştir. 
 

27.Meslek Komitesi (Makina Kurulum, Hurda Atık Bertarafı Ve Enerji Sanayi Grubu) 
 

 Geri dönüşüm firmalarında meydana gelen yangınlar konusunda görüşmek üzere Kocaeli 
Büyükşehir Belediyesi İtfaiye Dairesi Başkanı Sn. Doğan Kara toplantıya iştirak etti.  

 Sn. Doğan Kara tarafından; 
 Uzun vadeli planlama yapmayan ve kiracı olan geri kazanım firmalarındaki yangınlarda bazı 

şaibelerin olduğu bilgisi verildi.  
 Geri dönüşümcüler için bir OSB’nin oluşturulması ile atıksu, yangın tedbirleri vb. sorunların 

çözülebileceği belirtildi. 
 Geri dönüşüm firmalarında çalışan personelin eğitim düzeyinin de önemli olduğu 

vurgulandı. (Şuan mültecilerin çalıştırıldığı bilgisi aktarıldı.) 
 Geri dönüşüm tesisleri konusunda mevzuatın da tam net olmadığı konusu aktarıldı. (Depo 

olarak mı yoksa fabrika olarak mı değerlendirilecek net değil.) 
 Sigorta şirketlerinin geri dönüşüm firmalarına sigorta yapmak istememeleri konusuna 

değinildi. Bu kapsamda kiralık olan tesislerin riskli görülmesi, mal sahibi olan tesislerde ise 
kasti bir durumun olmayacağı ifade edildi. 

 Sigorta şirketlerinin sigortalama bedellerinin %10’unu o bölgedeki itfaiye teşkilatına 
yatırması konusunda mevzuatta ifade yer aldığı ama bunun uygulanmadığı belirtildi.  
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 Sigorta primlerinde yangın primlerinin çok düşük gösterildiği belirtildi. (Örneğin uçak 
düşmesinde 150 TL verirken, yangına 1TL veriyorlar.) 

 İtfaiye Daire Başkanlığı’nın yangın tedbirleri konusunda firmalara ücretsiz danışmanlık 
verdiği bilgisi verildi.  

 İtfaiye Daire Başkanlığı’nın eğitim organizasyonları ve faaliyetleri konusunda bilgilendirme 
yapıldı.  

 Sonraki toplantıya konuyla ilgili bir sigorta şirketinin de davet edilebileceği konusunda hem fikir 
olundu. 

 Deniz salyası sorunu konusunda KBB ve İZAYDAŞ tarafından yapılan çalışmalar ile ilgili bilgi alındı. 
 
28.Meslek Komitesi (Bina ve Bina Dışı Yapı İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 İnşaat malzemelerindeki artışın sektöre etkileri görüşüldü. Bu fiyat artışlarının maliyet artışlarını 
karşılamadığı ifade edildi. 

 Dövizin çok yüksek olması nedeniyle hammadde üretimi yapan firmaların iç pazara mal vermediği 
belirtildi. 

 Yeni projelerde yaşanılan maliyetlerinde sıkıntılarına değinildi. 
  

29.Meslek Komitesi (Tamamlayıcı İnşaat Faaliyetleri Sanayi Grubu) 
 

 “Pandemi süreci nasıl yönetmeli?” hakkında görüşüldü. 

 Sektördeki gelişmeler değerlendirildi. 
 

30.Meslek Komitesi (Özel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 İhracatta kontrol edilemeyen ek maliyetler söz konusudur. Uçak kargo ara geçişlerde kullanılan 
gümrük (anlık) depolama fiyatları çok yüksek olduğu belirtildi. Aynı şekilde navlun fiyatları da 
oldukça yüksek olup bununla birlikte konteyner problemi ciddi sıkıntı yaratıyor. 

 Sanayide çalışan başta beyaz yakalılar olmak üzere tüm çalışanların öncelikle aşılanması gerekir. 

 Sanayicinin kullandığı faizlerin düşürülmesi gerektiği vurgulandı. 

 Mevcut kredilerin vadelerinin uzatılması yönünde öneri verildi. 
 

34.Meslek Komitesi (Plastik Mamül İmalatı Sanayi Grubu) 
 

 Hammadde fiyatlarında yaşanan dalgalı seyir hakkında görüşüldü. 

 Otomotiv sektöründeki chip sorununun çözülememesi nedeniyle plastik sektöründeki olumsuz 
etkinin devam ettiği belirtildi. 

 Hammadde fiyatlarının bu ay kırılması ile hareketlenmenin başladığı ifade edildi. Boşalan stokların 
müşteriler tarafından doldurulduğu belirtildi. 

 Musilaj sorunu hakkında görüşüldü. Limanı olan firmalarda destek istendiği belirtildi. 

 Uzakdoğudan gelen mallarda lojistik sorunu yaşandığı ifade edildi. Çin’in 3 tane daha limanını 
kapattığı bilgisi verildi. 

 Mısır hükümetinin 1 Temmuzdan itibaren yeni bir yaptırım uygulayacağı belirtildi. 

 Konteyner probleminin devam ettiği ifade edildi. 

 Kimya Sanayicileri Derneği’nden Ali Şenol Gündoğan’ın bir sonraki toplantıya davet edilmesine 
karar verildi. 
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Kadın Girişimciler Kurulu  

 
 
 
 
 
18.06.2021 - KGK Doğu Marmara Toplantısı  
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 

28.06.2021- Başkanlık Seçimi   
 
 
 
 
 
 
 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası”  hazırlanarak,  Yönetim Kurulu üyeleri, 
tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır. 
 
KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 177.  sayısında gündemdeki konulara yer verilerek Mayıs-
Haziran   ayı faaliyetlerimizden 45   adet görsel, 12 adet yazılı bilgi gönderilmiştir, 1 üyemizin röportajı 
yayınlanmıştır. Pandemi  nedeniyle bin  adet derginin dağıtımı Türkiye genelinde gerçekleştirilmiştir.  
 
Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis Üyeleri, 
Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında yayınlanmıştır. 
 
Haziran Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
Haziran ayında; 
Facebook gönderi sayısı →81 , Erişim → 13472 , Etkileşim → 1051 
 
Tweet sayısı → 109 , tweet görüntülenme sayısı →98,5 bin , Bahsedenler →28 
 
Profil ziyaretleri →3.113, yeni takipçi sayısı → -4, Toplam takipçi sayısı →3.998 
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İnstagram gönderi sayısı →78 , Beğeni sayısı →1808 Erişim →1811 , Gösterim →19933  Toplam Takipçi 
sayısı →2.372 
 
 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Odamız haziran ayında 141 defa internet haberlerinde yer almıştır. 
 
Web Sayfası   
 
Haziran ayında web sayfasında 71 duyuru, 18 haber girişi yapılmış olup, Web sayfamız 9.750  kez ziyaret 
edilmiştir. (Toplam Ziyaret sayısı : 1.063.218) 
 
Basında KSO  
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve Yönetim 
Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız haziran ayında 10 kez ulusal, 131 kez  yerel  olmak üzere  toplam 141 kez yazılı basında yer 
almıştır.   
 
Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Haziran ayında  16 adet basın bülteni 
yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, dış ticaret verileri değerlendirme 02.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, enflasyon oranlarını değerlendirdi 03.06.2021 

Yeni Nesil Çalışma Arkadaşlarımız Robotlar webinarı 04.06.2021 

Sanayinin Geleceği AB Yeşil Mutabakatı 09.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu  iş gücü verileri değerlendirme 10.06.2021 

Moldova Ticaret ve Yatırım Fırsatları Toplantısı 10.06.2021 

Belçika Flaman Bölgesi Ticaret Ataşeliği Firma Buluşmaları 10.06.2021 

KOSBAŞ’ta gemi indirme töreni 11.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu sanayi üretimi değerlendirmesi 11.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu ödemeler dengesi değerlendirme 14.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu bütçe değerlendirmesi 15.06.2021 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu’nun çalışanlara yönelik aşı değerlendirmesi 15.06.2021 

KSO Meclisi Toplantısı 16.06.2021 
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Bakan Yardımcısı Faruk Kaymakcı, TÜRKAK toplantısını KSO’da yaptı  23.06.2021 

KSO Başkanı Zeytinoğlu, kapasite kullanım oranları değerlendirmesi 24.06.2021 

Kocaeli Kadın Girşimciler Kurulu’nda yeni başkan Nurcan Babalık 28.06.2021 

 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 

 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu  
 

TARİH 
BASIN 
KURULUŞU 

KONU 

02.06.2021 Dünya 
İmalat sanayinin yüzde 10'unda Kocaeli imzası var, KSO Başkanı 
değerlendirme 

04.06.2021 Hürses Mayıs ayı dış ticaret rakamları haberi, KSO Başkanı değerlendirme 

08.06.2021 Dünya Bizimköy Engelliler Üretim Merkezi Türkiyeye Model Oluyor 

08.06.2021 Dünya 
Kocaeli Serbest Bölgesi'nde Ticaret Hacmi ve İstihdam Artışı Devam 
Ediyor 

15.06.021 Dokuz Sütun 
Sanayi üretimi pandemi öncesi dönemin üzerinde, KSO Başkanı Ayhan 
Zeytinoğlu açıklaması 

16.06.2021 Dünya 
 Fabrikalarda aşılamaya başlanması konusunda KSO Başkanı Ayhan 
Zeytinoğlu'nun görüşü 

16.06.2021 Dünya KSO ve AB Bilgi Merkezi Sanayinin Geleceği ve Yeşil Mutabakat semineri 

17.06.2021 Hürses 
Yıllık cari açıktaki iyileşme sürecek, KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu'nun 
görüşü 

19.06.2021 
Termodinamik 
Dergisi KSO'dan Enerji Verimlilği Yaygınlaştırma semineri haberi 

23.06.2021 Analiz Gazetesi OSB'lerde aşı mesaisi, KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu değerlendirmesi 

 

 
 
Görsel Basın 
Haziran ayında Odamız 4 kez ulusal TV kanallarında yer 
almıştır. 
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 
Gelen-Giden Evrak Dağılımı  
 
01-30 Haziran  2021 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze temsilciliklerimizin gelen ve 
giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 376 86 79 90 631 

Giden Evrak 511 144 111 176 942 

 
 

 
 
 

 Haziran  ayında 1.790  faks ve 200.456  adet e-mail üyelerimize  gönderilmiştir. 

 Odanın santral ve tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen e-postalar ve evraklar kontrol 
edilerek, gereği yapılmıştır.  

 Haziran ayında 36 adet kargonun gönderimi gerçekleştirilmiştir.  
 

BİLGİ İŞLEM  ÇALIŞMALARI 
 

 Meclis toplantısına teknik destek verilmiştir. 
 

 Yenilikçi OSGB için ayrılan odalara ağ kablosu bağlantı işlemleri, ip telefon bağlanması ve 
tanımlanması işlemleri, iki adet masaüstü bilgisayar kurulumu ve ağ bağlantı işlemleri 
gerçekleştirilmiştir. 
 

 Dilovası Kaymakamlığı Aile Sağlığı Merkezi için 2 adet masaüstü bilgisayar seti, 2 adet çok 
fonksiyonlu yazıcı ve ilave iki adet ekranın bakımları yapılıp teslimatı gerçekleştirilmiştir. 
 

 Körfez Gümrük Müdürlüğü’ne 2 adet dizüstü bilgisayarın satın alması yapılarak teslimatı 
gerçekleştirilmiştir.  
 

 Personele 2 adet dizüstü bilgisayar alımı yapılıp kurulumu gerçekleştirilmiştir.  
 

 Zoom üzerinden gerçekleştirilen webinarlara ve 64 adet toplantıya teknik destek verilmiştir.   
 

 Muadil tonerden yıl içinde 25.534₺ tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda bulunulmuştur.  
 
 
 
 

2020 Haziran 2021 Mayıs 2021 Haziran
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0

200

400

600

800

1000

1200

GELEN EVRAK DAĞILIMI (Adet)

2020 Haziran 2021 Mayıs 2021 Haziran

Adet 649 555 631

500

550

600

650

700

GİDEN EVRAK DAĞILIMI (Adet)



2021 Yılı Haziran Ayı Servis Faaliyetleri 17 

ÜYE HİZMETLERİ  
 
Kayıt İşlemleri 
 
Haziran ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 3251’dir.  
 
Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

 Limited Şirket 2 1 5 2 10 

Anonim Şirket 6 5 1 2 14 

Şahıs Şirketi - - - 2 2 

TOPLAM 8 6 6 6 26 

 
 
Kayıt İşlemleri 
 

 
 
Kayıt Silme  
 
Haziran  ayında; 4 adet anonim şirketin, 4 adet limited  şirketin, 1 adet şahıs şirketin kaydı silinmiştir.  
 
Üye kayıt, istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü aşağıdaki gibidir. 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 

- 26 9 547 2704 

 
Haziran ayında 7 adet Odamız üyesi aidatlarının tamamını ödemiş olup, ilgili Kanun gereği ilgili meslek 
gruplarına intikalleri yapılmıştır.  

 
 
 
 
 
 
 
 
 

2020 Haziran 2021 Mayıs 2021 Haziran

Adet 23 21 26
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları 
 

Haziran ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 39 
adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 27 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 28 adet, Gebze 
Temsilcilği tarafından 37 adet olmak üzere;  
toplam 131 adet Kapasite Raporu tanzim 
edilmiştir. 
 
   
 
 
 
Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri  
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 
248 sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 708 
sayfa, Dilovası Temsilciliği tarafından 0 sayfa ve 
Gebze Temsilciliği tarafından 330 sayfa olmak 
üzere;  toplam 1286 sayfa Kapasite Raporu Suret 
Tasdik İşlemleri yapılmıştır. 

 
 
 
 

 
 
 

Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz Raporları  
 

 
Mayıs ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 84 
adet, Çayırova Temsilciliği tarafından 58 adet, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 43 adet ve Gebze 
Temsilciliği tarafından 63 adet olmak üzere;  
firmaların talepleri üzerine çeşitli konularda toplam 
248 adet belge/ekspertiz raporu tanzim edilerek 
ilgililere verilmiştir.  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2020 Haziran 2021 Mayıs 2021 Haziran

Gebze Temsilciliği 37 26 37

Dilovası Temsilciliği 27 24 28

Çayırova Temsilciliği 23 32 27

Merkez 38 19 39
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 
Onaylanan Dolaşım Belgeleri  
 
Haziran ayında Belge Servisi tarafından toplam 1.879 adet ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmışolup, 
aylık onay miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşidi Ülkeler Onay Sayısı 

ATR Dolaşım  
Belgesi  

AB Ülkelerine yapılan Sanayi ve İşlenmiş Tarım Ürünleri 
ihracatı 

836 

Eur1 Dol.  
Sertifikası 

EFTA ülkeleri,  

 Serbest Tic. Anlaşması ülkeleri(STA) 

 AB’ne ihraç edilen işlenmemiş tarım ürünleri 

 AB’ne ihraç edilen AKTC ürünleri 

367 

Form ABC 
(Menşe Şah.) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) dışında kalan 
ülkeler  

644 

Form A 
(Özel Menşe Şahadetnamesi) 

GSP(Genelleştirilmiş Tercihler Sistemi) kapsamında 
Türkiye’ye taviz tanıyan ülkelere yapılan ihracat   

32 

 TOPLAM 1.879 

 
 
 
 
 
*Uluslarararası dış ticarette kullanılan 
Belgelerin boş form satışlarına Haziran ayında 
da devam edilmiştir.  
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